
 

 

Zápis z jednání 
Výboru pro výchovu, vzdělávání a zaměstnanost Zastupitelstva Kraje Vysočina 

č. 1/2017 konaného dne 12. ledna 2017 
 
 Přítomni: 
1. Maděra Jiří 9. Fabeš Roman 
2. Vítková Věra 10. Herbrych Josef 
3. Máca Stanislav 11. Pátek Radek 
4. Kovanda Bohumil 12. Bičík Lukáš 
5. Kobrlová Bohumila (předsedkyně) 13. Semorád Zdeněk 
6. Švec Pavel 14. Matula Josef 
7. Křivánek Roman 15. Ubr Kamil (tajemník) 
8. Ptáček Jaroslav  
 
Nepřítomni (omluveni): 
1. Šimečková Eva 
 Hosté: 
1. Fialová Jana (členka rady kraje) 
  
Program jednání: 
1. Zahájení jednání; 
2. Schválení programu; 
3. Představení členů výboru; 
4. Organizační záležitosti, jednací řád výboru; 
5. Informace o bodech projednaných v radě kraje; 
6. Plán činnosti výboru na rok 2017; 
7. Diskuze a různé; 
8. Závěr. 
 1. Zahájení jednání 
Bohumila Kobrlová, předsedkyně Výboru pro výchovu, vzdělávání a zaměstnanost Zastupitelstva 
Kraje Vysočina (dále jen „VVVZ“) přivítala všechny přítomné a zahájila jednání. Dle počtu přítomných členů konstatovala, že je VVVZ usnášeníschopný.  
 2. Schválení programu 
Předsedkyně přednesla návrh programu. Takto navržený program byl 13 hlasy schválen.   3. Představení členů výboru 
Jednotliví členové výboru se vzájemně představili. 
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4. Organizační záležitosti, jednací řád výboru 
Eva Oulehlová informovala o organizačních záležitostech, zejména pak o odměnách za účast na 
zasedání výboru a cestovních náhradách, které náleží členům výboru, a předala členům vytištěný informační materiál o těchto záležitostech včetně jednacího řádu. Z každého zasedání výboru se pořizuje zápis, jehož součástí jsou přijatá usnesení. Zápis vždy podepisuje předsedkyně a 
tajemník výboru, a to poté, co na následujícím zasedání je v úvodu jednání odsouhlasen. Dále sdělila o zavedené praxi týkající se zasílání podkladových materiálů na jednání výboru a požádala 
členy výboru o stanovisko, zda požadují zasílání podkladových materiálů v tištěné podobě, nebo zda jim stačí elektronická forma. 
 Nadpoloviční většinou přítomných členů výboru bylo odsouhlaseno, že termín zasedání výboru bude vždy první čtvrtek v měsíci: 2. 2., 2. 3., 6. 4., 4. 5., 1. 6., 7. 9., 5. 10., 2. 11., 7. 12. 2017 od 
14:30 hod.  Usnesení 01/01/2017/VVVZ Výbor pro výchovu, vzdělávání a zaměstnanost Zastupitelstva Kraje Vysočina souhlasí 
se zasíláním podkladových materiálů pro svá jednání v elektronické formě. Usnesení bylo přijato 13 hlasy (0 proti, 0 se zdrželo).  
 5. Informace o bodech projednaných v radě kraje 
Kamil Ubr podal informace o materiálech odboru školství, mládeže a sportu projednávaných na zasedání Rady Kraje Vysočina č. 36/2016, 37/2016, 38/2016, 39/2016, 40/2016, 41/2016, 
1/2017 a 2/2017 konaných v období od 1. 11. 2016 do 10. 1. 2017. Podrobnější informace o projednávaných materiálech lze získat na: http://www.kr-vysocina.cz/2016/ds-303205/p1=79033 
 Během jednání se dostavil člen výboru Lukáš Bičík. 
 Usnesení 02/01/2017/VVVZ Výbor pro výchovu, vzdělávání a zaměstnanost Zastupitelstva Kraje Vysočina 
bere na vědomí 
informace dle materiálů projednávaných v Radě Kraje Vysočina. 
Usnesení bylo přijato 14 hlasy (0 proti, 0 se zdržel)  6. Plán činnosti výboru na rok 2017 
Členové výboru obdrželi návrh plánu práce výboru na rok 2017. Bohumila Kobrlová informovala, že se jedná o návrh plánu práce. Operativně lze program jednání upravovat. Bohumil Kovanda 
vznesl podnět na výjezdní zasedání, které by se mohlo uskutečnit v měsíci květnu v Pelhřimově. Kamil Ubr vznesl podnět na doplnění únorového zasedání o bod „Rekapitulace rozpočtu přímých 
výdajů na vzdělávání a rozvojových programů za rok 2016“.   Usnesení 03/01/2017/VVVZ Výbor pro výchovu, vzdělávání a zaměstnanost Zastupitelstva Kraje Vysočina 
schvaluje 
plán činnosti výboru na rok 2017 s navrženými změnami. Usnesení bylo přijato 14 hlasy (0 proti, 0 se zdrželo).  6. Diskuze a různé 
Bohumil Kovanda vznesl dotaz týkající se návštěvy ministryně školství v Kraji Vysočina. Bohumila Kobrlová odpověděla, že se návštěva uskuteční ve dnech 26. 1 – 27. 1. 2017. Roman Fabeš informoval členy výboru o dopisu od náměstka ministryně školství Václava Pícla týkající se 
průzkumu k systému národních škol se stupněm mateřským a základních škol. 
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Úkol: OŠMS zjistí na MŠMT podrobnější informace týkající se průzkumu systému národních škol se stupněm mateřským a základních škol. 
 Dále Roman Fabeš vznesl dotaz na slučování pracovišť pedagogicko-psychologických poraden a speciálních pedagogických center. Kamil Ubr odpověděl, že OŠMS provedl před dvěma roky 
průzkum o fungování školských poradenských zařízeních. Organizace měly nastaveny jiné režimy, vykazovaly rozdílné kvality a rozsah práce. Byl vyhotoven návrh na sloučení všech krajských 
organizací - poradny a speciální pedagogická centra do jeho právního subjektu. Všechna pracoviště zůstala zachována. Kraj Vysočina do budoucna uvažuje také o začlenění SPC v Jihlavě 
do právního subjektu. SPC v Jihlavě zřizuje Jihlava a v současné době probíhají jednání se zástupci města. Cílem je, aby poradenské služby poskytované školskými poradenskými zařízeními byly k dispozici v každém okrese Kraje Vysočina. Roman Fabeš vznesl dále dotaz týkající se 
financování MAP. Kamil Ubr odpověděl, že dne 18. 1. 2017 se uskuteční konference, kde je možnost toto téma otevřít. K financování MAP se rozvinula diskuse. Bohumila Kobrlová 
informovala o změně financování regionálního školství. Kamil Ubr doplnil, že v rámci nového systému financování by rovněž mělo být řešeno navyšování kapacit školních družin v Kraji Vysočina. Věra Vítková vznesla podnět na navýšení kapacit ZUŠ.  
Také se diskutovalo financování šablon pro mateřské a základní školy v rámci výzvy MŠMT. Především bylo poukazováno na problematiku financování šablon zaměřených na personální 
podporu.    
 Termín příštího zasedání byl stanoven na čtvrtek 2. února 2017 od 14.30 hodin v sídle 
Krajského úřadu Kraje Vysočina, Žižkova 57, Jihlava, zasedací místnost A 3.15.  
 
 7. Závěr 
Bohumila Kobrlová, předsedkyně VVVZ, poděkovala všem přítomným a ukončila jednání.   
  
  Mgr. et Mgr. Bohumila Kobrlová 
předsedkyně Výboru pro výchovu, vzdělávání a zaměstnanost Zastupitelstva Kraje Vysočina  
  
   
 RNDr. Kamil Ubr 
tajemník Výboru pro výchovu, vzdělávání a zaměstnanost Zastupitelstva Kraje Vysočina   
  
Zpracovala a zapsala: Eva Oulehlová dne 12. ledna 2017. 


